
PROTOKÓŁ Nr XV/2019

z przebiegu XV sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, 

która odbyła się w dniu 25 października 2019  r.

od godziny 1200 do 16 10 w sali nr 9 Urzędu Miejskiego w Wyrzysku.

Obecni:

Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku, lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska,

Teresa Mikołajczak – Skarbnik Gminy Wyrzysk,

Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

Ireneusz Subczyński – Radca Prawny.

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

Rafał Głyżewski – Inspektor ds. promocji gminy,

Adam Smełsz – Inspektor ds. informatyki.

Kierownicy jednostek i zakładów budżetowych:

Marian Tyczka – w.z. Dyrektora JGK w Wyrzysku,

Magdalena Smełsz – Dyrektor MGOK w Wyrzysku,

Edward Gaitkowski – Prezes PWiK w Wyrzysku,

Beata Borowczak – Kierownik OSiR w Wyrzysku.

Inni goście:

Mirosława Rutkowska-Krupka – Radna Sejmiku Województwa Wielkopolskiego,

Iwona Schulz – Radna Rady Powiatu w Pile,

Stefan Rymer – Radny Rady Powiatu w Pile,

Almuetaz Bellah Nasrullah – Radny Rady Powiatu w Pile, 

Dominik Pleśniak – Komendant Komisariatu Policji w Wyrzysku, 

Piotr Holc – Prezes Towarzystwa Przyjaciół Wyrzyska,

Sołtysi - lista obecności stanowiąca załącznik nr 2,

Przewodniczący Zarządu Osiedli  w Wyrzysku – lista obecności stanowiąca załącznik nr 3.

Porządek sesji:
1. Otwarcie sesji.

1



2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku sesji.

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania

uchwał Rady Miejskiej.

6. Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości. 

7. Wybór ławnika do Sądu Rejonowego w Chodzieży na kadencję 2020-2023.

1) przedstawienie opinii o kandydatach na ławnika przez przewodniczącego zespołu

    opiniującego,

2) wybór komisji skrutacyjnej,

3) przeprowadzenie tajnych wyborów,

4) uchwała w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Chodzieży na kadencję 

2020-2023. 

8.   Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2019 r.;

2)zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na

lata 2019-2031;

3) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości;

4) wprowadzenia opłaty od posiadania psów, ustalenia wysokości i sposobu jej poboru;

5) opłaty targowej;

6) ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych;

7) przyznania środków z funduszu sołeckiego, na rok budżetowy 2020;

8)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 rok;

        9. Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach  podejmowanych

w okresie międzysesyjnym.

      10. Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządu Osiedli.                                               

      11. Wolne głosy.

      12.Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych za rok 2018 (część niejawna sesji):

        1) informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach przez: zastępcę burmistrza, skarbnika

gminy,  sekretarza,  kierowników  jednostek  organizacyjnych  gminy,  osoby  zarządzające

gminnymi osobami prawnymi oraz osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu

burmistrza,  
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     2) informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wyrzysku dot. oświadczeń majątkowych

radnych,

    3)  informacja  Wojewody  Wielkopolskiego  dot.  złożonych  oświadczeń  przez  Burmistrza  i

Przewodniczącego Rady,

       4) informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego w Pile dot. oświadczeń majątkowych za 2018

rok złożonych Burmistrzowi oraz Przewodniczącemu Rady – część niejawna sesji zgodnie

z art. 294 § 4 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. - Ordynacja podatkowa  (Dz.U. z 2019 r.,

poz. 900 z późn. zm.). 

      13. Zakończenie obrad.

Przebieg obrad:

Ad. 1 Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Wyrzysku –

Roman Łuka. Przewodniczący Rady bardzo serdecznie przywitał zaproszonych gości.

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  w  chwili  otwarcia  w  obradach  uczestniczyło

15 radnych, tj. 100 % ustawowego składu organu.

Ad. 3 Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący  Rady  przedstawił  poszczególne  punkty  porządku  obrad.  Następnie  zapytał,

czy do przesłanego porządku obrad są uwagi, bądź propozycje zmian?

W związku z brakiem propozycji Przewodniczący Rady w imieniu klubu „Wspólnie dla Gminy”

poprosił  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  jako  pkt.  9  Apelu  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku

w  sprawie  zapewnienia  odpowiedniej  opieki  medycznej  dla  mieszkańców  Gminy  Wyrzysk.

W związku z powyższym dotychczasowy pkt. 9 stałby się pkt. 10, pkt. 10 stałby się pkt. 11, pkt. 11

stałby się pkt. 12, pkt. 12 stałby się pkt. 13.

Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  zarządził  głosowanie  nad  ww.  zmianą.  Rada

opowiedziała się następująco:

Wyniki głosowania

ZA:  15,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne :

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,
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Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad wraz

z wprowadzoną poprawką.  

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

Wyniki głosowania

ZA:  15,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne :

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Ad 4 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół zwyczajowo dostępny jest do wglądu w biurze

Rady,  a  także  przed  Sesją  i  była  zatem możliwość  zapoznania  się  z  jego  treścią.  W związku

z powyższym zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do przedstawionego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia

protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej, która odbyła się 26 września 2019 roku.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

Wyniki głosowania

ZA:  15,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
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Ad. 5 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania

uchwał Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady wskazał,  że  w sprawozdaniu doczytał  się,  iż  Pani Burmistrz  brała udział

w odbiorze technicznym ul. Parkowej w Wyrzysku, w którym On również uczestniczył. Następnie

Przewodniczący  poprosił,  aby  Pan  Jacek  Wiśniewski  przekazał  Jego  słowa  Pani  Burmistrz.

W imieniu mieszkańców Wyrzyska i okolic, a w szczególności rodziców i dzieci oraz pracowników

Szkoły Podstawowej im. Powstańców Wielkopolskich w Wyrzysku, a także działkowców złożył

podziękowania i wyrazy uznania dla Pani Bogusławy Jagodzińskiej za dotrzymanie słowa odnośnie

przebudowy ul.  Parkowej w Wyrzysku. Istotne jest,  że Pani Burmistrz potrafiła pozyskać na to

zadanie  zewnętrzne  środki  pieniężne  w  wysokości  1  158  533  zł  tj.  80%  wartości  projektu.

Realizację tegoż przedsięwzięcia poczytuje sobie jako Ich wspólne działanie z większością radnych

byłej i obecnej kadencji. Następnie powiedział, że teraz spokojnie czekają na kontynuację II etapu

tej arcyważnej dla mieszkańców Gminy inwestycji. Wspomniał, że jest Mu dane słuchać wyrazy

aprobaty mieszkańców gminy dla Pani Burmistrz i Wysokiej Rady za podjęcie decyzji i realizację

odnowy budynku Urzędu Miejskiego oraz pomnika Chrystusa Króla. 

Jacek  Wiśniewski  –  Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska w  imieniu  Pani  Burmistrz  Bogusławy

Jagodzińskiej i w uzgodnieniu z Panem Przewodniczącym jeszcze raz złożył serdeczne gratulacje

wyróżnionym w plebiscycie „Głosu Wielkopolskiego” sołtysom. Troje sołtysów z gminy tzn. Pani

Ewa Pawlaczyk, Pani Krystyna Gwizdowska i Pan Wiesław Korpal zajęli wysokie miejsca w tym

plebiscycie. Pani Ewa Pawlaczyk II miejsce na poziomie Wielkopolski, Pani Krystyna Gwizdowska

II miejsce, a Pan Wiesław Korpal w eliminacjach powiatowych. Pan J. Wiśniewski w imieniu Pani

Burmistrz wraz z Panem Przewodniczącym złożył serdeczne gratulacje ww. osobom. 

Nastąpiło wręczenie dyplomów gratulacyjnych, kwiatów i prezentów. 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi zał. nr 4 do protokołu.

Informacja z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. 6 Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości. 

Mirosława  Rutkowska-Krupka  –  Radna  Sejmiku  Województwa  Wielkopolskiego  poinformowała,

że w województwie trwają prace nad formułowaniem Strategii Wielkopolski 2030. We wszystkich

jednostkach zakończyły się konsultacje, również w północnej Wielkopolsce (spotkanie odbyło się w

Pile). Wszystkie wnioski, które zostały zgłoszone są w opracowaniu. Niebawem w Sejmiku radni

będą je analizowali i wprowadzali, bądź odrzucali. Jeżeli nie będzie przeszkód Strategia zostanie

przyjęta  pod  koniec  roku.  W  omawianym  dokumencie  znalazło  się  wszystko  co  się  wiąże
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z funkcjonowaniem województwa i ze zrównoważonym rozwojem. W ostatnim czasie dokonano

podsumowania realizacji inwestycji i zadań jakie dokonują się na drogach. Pani M. Rutkowska-

Krupka  przypomniała,  że  dróg  wojewódzkich  jest  ponad  2730  km,  212  mostów,  4  przejścia

podziemne, 3 promy rzeczne i ponad 2 tys. przepustów. Z oceny jaka została dokonana przy okazji

formułowania strategii, a także budżetu na przyszły rok okazuje się, że powinni w trybie pilnym

dokonać remontu na 350 km dróg, gdyż ich stan jest bardzo zły, a w okresie kolejnych 5 lat na

kolejnych 410 km dróg i 6 obiektach mostowych. Biorą pod uwagę również to gdzie jest największe

natężenie. Przeciętnie w województwie natężenie na drogach wojewódzkich tj. 4 tys. pojazdów na

dobę, natomiast są również takie drogi, gdzie pojazdów na dobę jest blisko 21 tys. Zdarzają się

drogi, gdzie natężenie wynosi 190 pojazdów na dobę. Drogi, gdzie natężenie wynosi 21 tys. i są

zniszczone muszą być modernizowane w pierwszej kolejności.  Kontynuując radna wskazała,  że

droga Wyrzysk-Osiek jest realizowana bez przeszkód. Termin zakończenia  zaplanowany jest na

przyszły rok. Według stanu na wrzesień, kiedy był składany raport zaawansowanie wynosi 75%.

Wartość całej inwestycji wynosi 29.124.269 zł. Z tego z UE jest 20.300.000 zł. W tym roku według

planu  ma  być  zrealizowane  17  mln  zł.  Program  związany  ze  ścieżkami  rowerowymi  będzie

realizowany w przyszłym roku. Dofinansowanie jest 50% na 50%, a więc mając własne środki

i pozyskując 50% z województwa można budować ścieżki rowerowe. Jeżeli województwo miałoby

finansować  ścieżkę  w  całości  jest  to  trochę  trudniejsze.  W pierwszym  tygodniu  października

w Wielkopolsce odbyła się druga edycja Nocy Zawodowców realizowana przez województwo –

departament edukacji, centra wsparcia rzemiosła kształcenia dualnego i zawodowego. W północnej

Wielkopolsce odbyła się w Szkole Ponadpodstawowej w Ratajach oraz w Złotowie. Powiat pilski

nie podjął wyzwania, mimo że odbywa się to pod patronatem Pana Marszałka Marka Woźniaka.

W tychże spotkaniach na przykładzie Złotowa uczestniczyło ponad 400 uczniów i były promowane

32 zawody. Jest to bardzo wartościowa inicjatywa. Mówczyni poinformowała, że podsumowano

realizację  Programu  „Szatnia  na  medal”.  Zrealizowane  były  inwestycje  i  remonty  w  powiecie

złotowskim, jedna inwestycja i trzy remonty m.in. w Łobżenicy. Program ten będzie kontynuowany.

Pani M. Rutkowska-Krupka poleciła zainteresowanie się programem jeżeli będzie potrzeba remontu

szatni przyszkolnych, czy przy boiskowych. 

Przewodniczący obrad R. Łuka powiedział, że pamiętają to, co radna dla Nich zrobiła, a szczególnie

dla  wykonawstwa  drogi  wojewódzkiej,  przebiegającej  przez  Gminę  Wyrzysk.  Następnie

Przewodniczący  podziękował  za  informacje  i  podpowiedzi  z  jakich  programów  będzie  można

skorzystać. 

Almuetaz Bellah Nasrullah – Radny Rady Powiatu  poinformował, że w imieniu Zarządu Szpitala

i Powiatu chciałby powiedzieć parę słów na temat Szpitala w Wyrzysku, ponieważ wie, że jest
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wiele niepokoi. Na poprzedniej sesji padło pytanie Pana E. Gaitkowskiego na temat szpitala. Pismo

w tej chwili jest podpisane i Zarząd na pewno przekaże je Przewodniczącemu Rady. Radny Rady

Powiatu poinformował, że nikt nigdy nie planował i nie planuje zamknąć Szpitala Powiatowego

w Wyrzysku. Cały czas pracują nad tym, aby szpital dobrze funkcjonował. Od 5 lat, na początku był

Prezesem teraz Dyrektorem i Jego głównym celem oraz radnych powiatowych z Wyrzyska była

obrona szpitala i  postawienie go w dobrej kondycji.  Sytuacja w służbie zdrowia nie jest  dobra.

Wciąż powstają różne przepisy, ustawy, które powodują, że ponosi on duże koszta. Szczególnie

związane  z  kosztami  pracy,  bez  pokrycia  ze  strony  NFZ.  Podwyżki  stawki  dla  pielęgniarek

i  ratowników  są  pokryte  przez  fundusz,  natomiast  jest  wiele  innych  podwyżek  np.  najniższe

wynagrodzenie w ochronie zdrowia jak i najniższa krajowa, których NFZ nie pokrywa. Wzrosły

również koszty utrzymania szpitala. Wszystko to powoduje, że szpitale powiatowe mają ogromne

problemy z utrzymaniem. Systematycznie powiat pomaga na tyle ile może. W tym roku wpłacając

900 tys. zł. Poprzedni przelew 700 tys. zł. W 2015 r. 2.200.000 zł. Nie można zapominać, że szpital

jest  spółką,  a  spółka  ma  swoje  prawa.  Mówca  wskazał,  że  powinni  brać  pod  uwagę  kwestie

społeczne, że szpital jest ważny dla społeczeństwa i mieszkańców. Wczoraj na sesji Rady Powiatu

był temat Szpitala w Pile, ponieważ Dyrektor stworzył program naprawczy – restrukturyzacyjny

swojego szpitala i za punkty tegoż programu wpisał, że planuje cesję kontraktu chirurgii, pediatrii

i ratownictwa medycznego do swojego szpitala, natomiast nie było to uzgodnione i konsultowane

z Zarządem Szpitala i  Zarządem Powiatu.  Wczoraj przed sesją zwrócili  na to uwagę jako klub

koalicyjny  i  ten  punkt  wycofano  z  porządku  obrad  sesji  do  czasu  dokonania  zmian.  Szpital

w  Wyrzysku  ma  dużo  problemów.  Największym  problemem  jest  oddział  chirurgiczny,

ponieważ  jest  to  jedyny  oddział  zabiegowy  w  szpitalu  w  Wyrzysku  i  musi  utrzymywać  blok

operacyjny  całodobowo.  Koszty  utrzymania  bloku  operacyjnego  są  ogromne,  ponieważ  jest  to

opieka całodobowa trzech pielęgniarek i anestezjologa. Ilość wykonywanych zabiegów pilnych jest

niewielka. Wykonywane są zabiegi planowe, dlatego szukają wyjścia z sytuacji jak obniżyć koszty,

aby nie zaszkodzić szpitalowi. Strata oddziału wynosi 1 mln zł na koniec września, więc na koniec

roku będzie około 1.200.000 zł. Nie mogą utrzymywać statusu quo, ponieważ może to doprowadzić

do upadłości  spółki.  Jest  to  spółka  prawa  handlowego  i  nie  może  generować tak  dużej  straty,

dlatego pracują nad programem naprawczym dla szpitala w Wyrzysku. Biorą pod uwagę zamianę

albo  przekształcenie  oddziału  chirurgicznego,  bądź  zastąpienie  oddziałem  chirurgicznym-

planowym,  czyli  do godz.  1500.  Pilne  sprawy będą przewozić  do Piły.  Radny dodał,  że  innym

rozwiązaniem jest zamienienie oddziału na oddział innego profilu, a obsługę chirurgiczną będzie

wykonywał  w  części  szpital  w  Pile.  Wszystko  zależy  od  tego  co  uda  się  wynegocjować

w  Narodowym  Funduszu  Zdrowia.  Nie  będzie  zamykania  szpitala,  ani  zamykania  poradni,
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ratownictwa i  innych oddziałów. Wszystkie  oddziały będą działać tak jak do tej  pory.  Oddział

wewnętrzny,  dziecięcy,  rehabilitacyjno-neurologiczny,  wszystkie  poradnie  specjalistyczne:

chirurgiczna,  ortopedyczna,  urologiczna,  ginekologiczna,  wszystkie  dodatkowe  usługi,

czyli  rehabilitacja, laboratorium, rentgen i izba przyjęć.  Wszystkie ostre sprawy będą trafiać do

szpitala, a szpital będzie je realizował i jeżeli okaże się, że w przypadku ograniczenia działania

chirurgii  będzie  trzeba  wykonać  zabieg  ostry  to  własnym  transportem,  prawdopodobniej

dodatkowym, który przygotują będą przewozić pacjentów do leczenia operacyjnego w Pile. 

Mirosława  Rutkowska-Krupka  –  Radna  Sejmiku  Województwa  Wielkopolskiego  przekazała,

że 18 listopada nastąpi otwarcie radioterapii w Pile. Jest to inwestycja samorządowa. Wybudował

ją  Urząd Marszałkowski.  Nie  jest  do tej  pory zorganizowany oddział  onkologii,  natomiast  jest

porozumienie  między powiatem,  a  Urzędem Marszałkowskim.  Samorząd województwa planuje

przekazać na modernizację 2 mln zł,  natomiast powiat ponad 2 mln, gdyż ma to kosztować około

4  mln.  zł.  Radna  poinformowała,  że  wczoraj  rozmawiała  z  nowym  Dyrektorem  Szpitala

Specjalistycznego  i  twierdził,  że  tę  inwestycję  poprowadzi  szpital  od  początku,  do  przetargu

i wykonania. Przewiduje, jeżeli nie będzie przeszkód, że oddziału onkologii zostanie oddany do

użytku około półrocza 2020 r. Pieniądze z NFZ są przekazywane tylko wtedy kiedy jest wspólne

działanie,  czyli,  gdy jest  radioterapia i  onkologia.  Póki co nie ma zmartwienia,  gdyż dwa razy

w tygodnia dojeżdżają lekarze z Wielkopolskiego Centrum Onkologicznego (WCO) i  ta usługa

będzie realizowana w trochę innym trybie, nie do końca zorganizowanym ale tylko przez pół roku.

Przewodniczący obrad R. Łuka poinformował, iż radny Ryszard Sell odczyta Apel Rady Miejskiej

w Wyrzysku  w sprawie  zapewnienia  odpowiedniej  opieki  medycznej  dla  mieszkańców Gminy

Wyrzysk

Radny Ryszard Sell odczytał treść apelu Rady Miejskiej. 

Stefan Rymer – Radny Rady Powiatu w Pile powiedział, że bardzo się cieszy, że Pan Dr Almuetaz

Bellah Nasrullah zajął głos w sprawie szpitala, natomiast nie do końca jest wszystko tak jak zostało

powiedziane. Na posiedzeniu komisji 23 października był omawiany Program naprawczy Szpitala

Specjalistycznego w Pile. W tym programie nie mówi się o likwidacji szpitala ale są 142 działania.

Program  został  opracowany  przez  Dyrektora  Szpitala  Specjalistycznego.  Na  komisji  tej

uczestniczyli dwaj członkowie Zarządu. Jeden etatowy, drugi nie etatowy. Przy omawianiu tegoż

programu nie było stwierdzenia, że program nie był konsultowany z Zarządem, natomiast faktem

jest, że nic nie było powiedziane, czy było konsultowane z Zarządem Szpitala, natomiast Zarząd

w postaci dwóch członków nie zanegował działań, które znalazły się w tym programie i dotyczą

Szpitala w Wyrzysku w zakresach chirurgi ogólnej – wystąpienie o cesję  kontraktu ze Szpitala

Powiatowego w Wyrzysku. Pediatria również wystąpienie o cesję z terminem realizacji 1 styczeń
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2020 r. W programie zawarty jest również termin uruchomienia dwóch karetek od 01.01.2020 r.

stacjonowanie  w tej  samej  lokalizacji  Wyrzysk,  Wysoka.  Ryzyka  związane  z  cesją  kontraktów

ze Szpitala Powiatowego w Wyrzysku tj. brak na ten moment zgody NFZ na cesję i niższa wartość

zakontraktowanych  przez  NFZ świadczeń.  Kontynuując  radny  powiedział,  że  dopiero  na  sesji

dowiedzieli się, że etatowy członek Zarządu złożył wniosek o wycofaniu tegoż programu z obrad

sesji.  Jako argument podany został fakt, że nie są prowadzone rozmowy z NFZ. Mówca dodał,

że bardzo się cieszy, że doktor przedstawił na wizji, że likwidacji szpitala nie będzie, natomiast

program naprawczy wróci na sesję listopadową, bądź grudniową. Pan S. Rymer wskazał, że nie

może się zgodzić, ze stwierdzeniem, iż Zarząd nie miał wiedzy. Nie wierzy w to dlatego, że dwóch

członków  Zarządu  nie  przedstawiło  na  komisji  żadnego  negatywnego  słowa  co  do  zawartych

rozwiązań.  Bardzo się  cieszy  i  oby się  tak  stało,  że te  dwa oddziały pozostaną w szpitalu jak

również,  iż  dwie  karetki  będą  zlokalizowane  w  dotychczasowych  miejscach.  Rzeczywiście

w programie nic nie ma na temat likwidacji szpitala, gdyż może to być inna formuła. Temat ten

będzie omawiany na kolejnych sesjach. Były pewne zastrzeżenia, na które Pan Dyrektor Szpitala

Specjalistycznego w Pile nie potrafił odpowiedzieć. Radny powiedział, że 30 sierpnia Rada Miejska

wystąpiła z Apelem w sprawie rozwiązania problemu osób będących w stanie nietrzeźwym z terenu

Gminy Wyrzysk.  Pan Przewodniczący otrzymał  odpowiedz,  że  nie  ma możliwości  rozwiązania

tegoż  problemu  w  formule,  że  powiat  podejmie  się  budowy,  czy  stworzenia  warunków  do

przyjmowania  tychże  osób.  Kontynuując  radny  poinformował,  że  na  wczorajszej  sesji  były

informacje związane z oświatą i zostały szczegółowo omówione wyniki egzaminów w szkołach.

Kolejny temat  dotyczył  zimowego utrzymania dróg.  Realizacja  tego planu będzie wykonywana

przez dotychczasowego wykonawcę zimowego utrzymania, gdyż umowa została zawarta na okres

3 lat  (2017-2018,  2018/2019,  2019/2020).  Według Niego słusznie,  gdyż ktoś  kto  podjął  by się

utrzymania zimowego dróg na okres jednego roku poniósłby koszty sprzętowe, aby to właściwie

realizować.  Umowa jest  z  2017  r.  i  wykonawcą  jest  Zakład  Usługowo-Produkcyjno-Handlowy

Budrolomex  z  Pobórki  Małej.  Z  informacji  przedstawionych  na  komisji  przez  Pana  Dyrektora

Artura  Bąka  wynikało,  że  innych  chętnych  nie  było.  Drogi  powiatowe  na  terenie  gmin  są

podzielone na te trzy standardy. Radny S. Rymer powiedział, że ma wystąpienie Przewodniczącego

Rady i jest ono bardzo słuszne i potrzebne, natomiast otrzymał również zapotrzebowanie gminy

Wyrzysk na realizację zadań w ramach dróg powiatowych, które zostało skierowane do Zarządu

Powiatu w Pile celem ujęcia w budżecie na 2020 r. Jeżeli będzie się ustosunkowywał to będzie

bardziej zabiegał o te zadania, które zostały z gminy zgłoszone przez Panią Burmistrz, natomiast

nie ukrywa, że zgłoszone zadania przez Pana Przewodniczącego są istotne. Jeśli chodzi o chodniki,

nie są to długie odcinki, natomiast zasada była taka, że przy drogach gminnych realizowane są
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chodniki  przy udziale samorządów gminnych,  dlatego też trzeba się zastanowić,  czy znajdą się

pieniądze.  Nie  mówi  o  chodniku  do  Glesna,  ponieważ  został  on  ujęty  w  zapotrzebowaniu,

który został złożony przez Panią Burmistrz i który już trwa. Bardziej złożonym problemem jest

sprawa bezpieczeństwa związana z murkiem oporowym. Wspólnie będą naciskali, aby w nowym

budżecie  zostało  chociażby  ujęte  opracowanie  dokumentacji.  Rozmawiał  z  Dyrektorem  PZD

Arturem Bąkiem i zdaje On sobie z tego sprawę, natomiast nie jest to tania inwestycja. Wszyscy

znają  ukształtowanie  tego  terenu.  Trzeba  opracować  całą  dokumentację  związaną

z zabezpieczeniem skarpy. Podobnie jak na ul. Parkowej – skarpa po lewej stronie, aby wszystko się

nie obsuwało.  Zobaczą,  czy uda im się wnieść w całości to  zadanie,  czy chociażby na 2020 r.

opracowanie  dokumentacji,  a  później  realizacja,  gdyż zagraża  to  bezpieczeństwu mieszkańców.

Kończąc radny powiedział,  że ma nadzieję,  iż wspólnie będą walczyli  o szpital,  bo taką widzą

swoją rolę dla mieszkańców, nie tylko gminy Wyrzysk ale i gmin ościennych. Muszą dbać o swoje,

chociażby dlatego, że trochę środków samorządy w szpital włożyły i na ile było ich stać pomagali

w utrzymaniu tegoż szpitala. 

Przewodniczący obrad R. Łuka podziękował za informacje i wskazał, że po tej dyskusji sprawa się

rozjaśnia  i  po  to  między  innymi  występują  z  apelem,  gdyż  gdy  mieszkańcy  zgłaszają  się

z problemami dotyczącymi szpitala Oni nie wiedzą co odpowiedzieć. 

Almuetaz Bellah Nasrullah – Radny Rady Powiatu uzupełniając powiedział, że plan naprawczy był

omawiany na komisjach, natomiast nie uczestniczył w nich Starosta. Dodał, że nie wie dlaczego

członkowie Zarządu nie zauważyli tegoż wpisu. On zauważył od razu gdy zaczął pracować nad

dokumentacją, zadzwonił i analizował to z Dyrektorem i Starostą. Okazało się, że Dyrektor wpisał

to  w  swój  program,  bo  tak  planował.  Nie  uzgadniał  tego  z  Zarządem Szpitala,  ani  Zarządem

Powiatu, dlatego członkowie Zarządu ne byli w temacie. Być może uważali, że skoro Starosty nie

ma  to  dał  zezwolenie.  Przed  sesją  na  spotkaniu  Klubu  zareagował  i  punkt  został  zniesiony

z porządku obrad. Uważa, że nie ma sensu mówić na temat planu naprawczego, ponieważ został od

wycofany.

Jacek  Wiśniewski  –  Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska zapytał  którzy  członkowie  Zarządu  nie

zauważyli tegoż zapisu w planie?

Almuetaz Bellah Nasrullah – Radny Rady Powiatu odpowiedział, że była to Pani Maria Bratkowska

i Pan Marek Kamiński. 

Radny Stefan Rymer – Radny Rady Powiatu w Pile wskazał, że nie powiedział, iż członkowie tegoż

nie zauważyli tylko nikt się nie odniósł do tych zapisów. Nie wie, czy zauważyli, czy nie, natomiast

nie było reakcji.
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Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że usłyszeli o działaniach radnych w

tym zakresie i  podziękował,  że tak aktywnie tych spraw pilnują.  W ostatnim czasie było wiele

sprzecznych  informacji  na  ten  temat,  dlatego  bardzo  ważne  było  wystąpienie  Pana  Almuetaza

Bellaha Nasrullaha i radnego Stefana Rymera, aby te sprawy wyjaśnić. Nie sprawdzone informacje

powodują, że wszyscy, którzy je słyszą rozpowszechniają je, dodając lub odejmując od niej to co

jest istotne lub nie istotne. Bardzo ważna była informacja przekazana przez Pana doktora. Proces

ten  został  wstrzymany,  decyzje  zapadną  później  jednak  ten  plan  istnieje.  Najprawdopodobniej

można  wywnioskować,  że  pewne  działania  powiat  będzie  w  tej  kwestii  podejmował.

Pan J. Wiśniewski zapytał jaka będzie rola radnych powiatowych i  na ile mogą na Nich liczyć

w zakresie zmian jakie mają nastąpić. 

Almuetaz Bellah Nasrullah – Radny Rady Powiatu poinformował, że trudno dyskutować na temat

planu naprawczego Szpitala Specjalistycznego w Pile skoro został odrzucony. Zawierał niemożliwe

do realizacji i nie konsultowane sprawy dotyczące Szpitala w Wyrzysku. Znaczenie ma to, że już

jako radni zadziałali i zażądali usunięcia punktów, ponieważ nie mogą się znajdować w programie

naprawczym Szpitala Specjalistycznego w Pile. Dokonanie cesji jakiegokolwiek kontraktu jest to

bardzo skomplikowana procedura. Do tego potrzebne są trzy strony: Szpital Specjalistyczny w Pile,

Szpital Powiatowy w Wyrzysku i właściciel, czyli Powiat Pilski, a więc nie możliwe, że do czegoś

takiego dojdzie bez zgody jednego z trzech wymienionych członów. Zarząd szpitala kategorycznie

się temu sprzeciwia i nie wyraża na to zgody. Jako radni będą również takie poglądy prezentować. 

Edward Gaitkowski – Prezes PWiK  poinformował, że zabiera głos jako mieszkaniec. Zapytał jak

wygląda to  w sferze kontraktów wieloletnich.  Czy szpital  ma kontrakt  na 2020 r.  i  2021 r.  na

chirurgię  i  blok  operacyjny,  ponieważ  doktor  wspominał  o  zmniejszeniu  go  do  prac

popołudniowych. Mówca powiedział, że próbowano Go zastraszyć, że występuje na sesji, natomiast

On będzie drążył temat. Siedem lat kierował szpitalem i pewną wiedzę posiada. Szpital jest w sieci

szpitali  i  są odpowiednio zapisane ustawowo wymogi dla  szpitali,  które w niej  są,  czyli  cztery

podstawowe oddziały. Nie ma już ginekologii i położnictwa, będzie w ograniczony sposób działała

chirurgia i blok operacyjny, a więc szpital wypadnie z sieci. Będzie to szpital, bo nikt nie mówi

o likwidacji, natomiast będzie on z plakietki i nazwy. Jeżeli chodzi o ostre przypadki nie mogą

liczyć, że w godzinach popołudniowych zostanie udzielona im pomoc. Szpital przeżył I i II wojnę

światową, dziwi się, że są obawy tej kadencji rady powiatu, czy ten szpital przeżyje. W tej chwili

szpital ma budżet około 20 mln zł. On kierując w ostatnim roku szpitalem miał 9 mln zł i żadnej

pomocy  ze  Starostwa.  Mówca  dodał,  że  szpital  w  2007  roku  nie  miał  żadnego  zadłużenia

i generował zyski. Kończąc Pan E. Gaitkowski zapytał na ile lat jest podpisany kontrakt z NFZ na
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chirurgię i na blok operacyjny i czy faktycznie planowane jest zmniejszenie tegoż oddziału i bloku

operacyjnego?

Radny Leszek Matuszewskiego zapytał, czy w tej chwili szpital działa i jak długo będzie działał blok

operacyjny  i  oddział  chirurgiczny.  Radny  dodał,  że  pytają  dlatego,  iż  mieszkańcy  mówią

o zamknięciu szpitala. 

Almuetaz Bellah Nasrullah – Radny Rady Powiatu  odpowiedział, że już mówił, iż szpital będzie

istniał i nikt nie ma zamiaru go likwidować, ani ograniczać jego działania. Jedyny niepewny wątek

jest to kwestia chirurgi i w jakim zakresie będzie ona pracować. Do tego zmusza ich ekonomia,

gdyż jeżeli mają 1.200.000 zł straty na jednym oddziale to muszą dokonać programu naprawczego.

Na pewno będą pomoce całodobowe. Nic się nie zmienia. Pan E. Gaitkwski mówił, że jeżeli nie

będzie oddziału lub całodobowo bloku operacyjnego to wypadają z sieci. Otóż nie, gdyż aby być

w sieci  wystarczy mieć dwa oddziały np.  oddział  dziecięcy,  wewnętrzny, oddziały podstawowe

i oddziały rehabilitacji. Dzisiaj nie ma kontraktów, a są ryczałty. Ryczałt jest podpisany do końca

2023 r. i ustala się to raz na 5 lat. Ryczałtu nie stracą kiedy mają co najmniej dwa oddziały. Dzisiaj

wynosi około 18.500.000 zł rocznie i nie jest w żaden sposób zagrożony. Odnosząc się do słów

Pana E. Gaitkowskiego i  o tym co było kiedyś, gdy On był Dyrektorem mówca odpowiedział,

że teraz są inne czasy. On nie licytuje kto z nich jest lepszym dyrektorem natomiast wskazuje,

że  Państwo wprowadziło  podwyżkę 30% kosztów pracy nie  dotowanego z NFZ.  Jeżeli  szpital

mając 77% kosztów pracy i dostaje 30% podwyżkę to On nie wie skąd ma brać środki. Fundusz nie

daje  ich dodatkowo, powiat daje  na tyle ile  może,  a gminy za dużo nie pomagają.  Więc jeżeli

mówią o koniecznym utrzymaniu tegoż oddziału to pyta skąd wziąć środki, gdyż On ich nie ma.

W tym momencie może się okazać, że ten oddział nie będzie istniał, będzie działał do godz. 15,

albo  będzie  zamieniony  na  inny  oddział,  natomiast  pacjenci  będą  przewożeni  przez  Szpital

w Wyrzysku do Piły. Porady doraźne będą prowadzone bo będzie lekarz w Izbie Przyjęć. 

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że radny Stefan Rymer wspomniał

o tym, że szpital przez wiele lat miał wsparcie z gminy Wyrzysk. Wtedy kiedy jeszcze był ZOZ

(tj. lata 2002-2010) wsparcie w umorzeniu podatkach 200 tys. zł, gdy powstała spółka umorzenie

116.700 zł. Łącznie 317 tys. zł w samych umorzeniach. Więc wsparcie było, a Doktor powiedział,

że nie ma specjalnie pomocy ze strony gmin. Pan J. Wiśniewski przypomniał, że gminy nie mają

takiego  obowiązku,  natomiast  często  występowano  do  gminy  o  takie  wsparcie  i  ono  było.

W ostatnim czasie Rada Miejska zdecydowała o tym, że wstrzymuje swoje działania w tym zakresie

ze względu na niepewność, ponieważ Rada nie wiedziała, czy szpital będzie funkcjonował w takiej

strukturze jak dotychczas. Wycofali się ze wsparcia z zapewnieniem, że gdy tylko do tematu będzie

można wrócić i będą pewni to wsparcie będzie. W 2013 r. na różne cele konkretne, czyli zakup
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sprzętu radni przekazali 228 tys. zł. Mówca wskazał, że ani Pani Burmistrz, ani Rada Miejska nie

zajmowała żadnego stanowiska,  ponieważ nie  mieli  sprawdzonych informacji.  Dzisiaj  wiedza o

dużo więcej, radni zapewnili Ich o swoich działaniach w tej sprawie i poinformowali, że zrobią

wszystko  co  jest  możliwe,  aby  szpital  działał  w  obecnej  strukturze.  Dla  Niego  najbardziej

bulwersujące była informacja, że sytuacja szpitala jest związana z tym, że gminy nie pomagają.

Były  to  nie  sprawdzone  informacje,  natomiast   bardzo  zapadły  mu  w pamięci.  Prosząc  Panią

Skarbnik o analizę i  zestawienie pomocy,  która została  przygotowana zauważył,  że były to nie

prawdziwe informacje. 

Przewodniczący  obrad  podziękował  za  przedstawione  informacje,  ponieważ  one  wiele  mówią

o  tym,  iż  Oni  jako  Rada  Miejska  w  Wyrzysku  starają  się  tak  jak  i  Pani  Burmistrz  pomagać

szpitalowi, a przez to wszystkim mieszkańcom.

Almuetaz Bellah Nasrullah – Radny Rady Powiatu powiedział, że gmina pomagała do 2015 r. i jest

Mu  z  tego  powodu  przykro.  Od  2015  r.  ostatnia  pomoc  była  w  postaci  23  tys.  zł  (2  zł  za

mieszkańca). Prócz Gminy Wyrzysk pomogła również Gmina Łobżenica, natomiast pozostałe nie.

Gminy nie muszą pomagać, natomiast jeżeli mówią o aspekcie społecznym utrzymania oddziału

i szpitala to kto będzie go wspierał i pomagał. Cztery lata był Prezesem, a od roku jest dyrektorem

i jest  trochę  rozczarowany tą  pomocą.  Odbyło się  kilka spotkań z  burmistrzami,  były  ustalone

zasady  wsparcia,  na  które  burmistrzowie  wyrazili  zgodę.  Po  rozmowach  między  sobą  ustalili,

że jednak tej pomocy nie będzie z powodu niepewnej sytuacji szpitala, natomiast szpitalowi trzeba

pomóc wtedy kiedy ma problemy. Dzisiaj płaca podatek dla gminy tj.  32 tys. zł  rocznie. Są to

ogromne pieniądze dla szpitala i umorzenia były dużą pomocą, a dzisiaj skoro ich nie to szpital te

środki  traci.  Jeżeli  spóźniają  się  z  zapłata  dostają  odsetki,  a  nawet  nakaz  komorniczy.  Jeżeli

mieszkańcy  mówią,  że  chcą  mieć  szpital,  oddział  chirurgiczny  i  pełną  pomoc  to  muszą  też

pomagać. Szpital potrzebuje rocznie około 1.500.000 zł wsparcia z zewnątrz. Nie wie co będzie od

stycznia kiedy najniższa krajowa wzrośnie znowu o 350 zł  plus pochodne. Mówca powiedział,

że nie wie skąd ma brać pieniądze. Dzisiaj walczą o szpital i będą to robić ale nie wie co będzie za

rok i  jak zadziałają na nich kolejne podwyżki,  ponieważ fundusz im nie płaci i nie podwyższa

stawki. Od lipca 2017 r. gdy zaczęły powstawać ustawy podwyżkowe szpital ma wzrost kosztu płac

o 1.500.000 zł. Fundusz zdrowia w październiku 2019 r. podniósł stawkę roczną do 400 tys. zł.

Jeżeli spółka nie ma środków to pada. Kończąc Pan Almuetaz Bellah Nasrullah wskazał, że pracują

ze Starostą nad programem, który przywróci szpital jeżeli będzie zgoda powiatu to może wtedy

sytuacja będzie zupełnie inna. 

Jacek Wiśniewski – zastępca Burmistrza Wyrzyska  wskazał, że gmina tak samo jak i szpital musi

dbać o swoje finanse. Jeżeli Pani Burmistrz dokonuje umorzeń to traci podwójnie, gdyż w związku
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jest również zmniejszona subwencja. Kończąc mówca powiedział, że podwyżki dotyczą również

gmin. 

Przewodniczący obrad dodał, że podobne sytuacje związane z utrzymywaniem i funkcjonowaniem

szpitali mają miejsce w całej Polsce ale nie jest to żadne usprawiedliwienie, aby u Nas miało być

gorzej.  Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  napisał  petycję,  która  dotyczy  zwiększenia

bezpieczeństwa na ul. Podgórnej w Wyrzysku. Dołącza do niej 284 podpisy, pismo z 3 września

2018  r,  które  skierował  do  ówczesnego  Wiceprzewodniczącego  Rady  Powiatu  w  Pile  Pana

Stanisława  Wełniaka  odnośnie  tejże  ulicy  oraz  wyciąg  z  protokołu  Sesji  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku z 27 września 2018 r. 

Przewodniczący obrad przekazał petycję radnej Rady Powiatu w Pile Pani Iwonie Schulz. 

Dominik Pleśniak – Komendant Komisariatu Policji w Wyrzysku powiedział, że od tygodnia jest na

tym terenie  i  ma powierzone obowiązki  Komendanta Komisariatu  w Wyrzysku.  Poinformował,

że przyszedł na sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku, aby się pokazać, zapoznać i zadeklarować chęć

i gotowość do działań oraz współpracę na rzecz bezpieczeństwa mieszkańców gminy Wyrzysk,

a  także  obiecać  nadzór  nad  jednostkami  podległymi  w  Łobżenicy,  Wysokiej  i  Białośliwiu.

Komendant zadeklarował chęć do działania i współpracy nie tylko z Urzędem ale także z innymi

instytucjami,  z którymi będzie pracował. Ponad 10 lat przepracował w mniejszych jednostkach.

Ostatnie 5,5 roku pracował jako Kierownik Posterunku w Ujściu, dlatego zna specyfikę, działanie

i  formę  współpracy  w  mniejszych  jednostkach  zna.  Pan  D.  Pleśniak  wskazał,  że  Komendant

powiatowy  kierując  Go  do  Wyrzyska  miał  na  względzie  doświadczenie  zdobyte  przez  Niego

wcześniej. 

Przewodniczący obrad podziękował za złożone deklaracje. 

Radny Ryszard Sell  podziękował radnej sejmiku województwa wielkopolskiego Pani Mirosławie

Rutkowskiej-Krupka za wykazanie się pięknym gestem po Międzygminnym konkursie wiedzy o

samorządzie  gminnym,  który  odbył  się  w  maju,  a  mianowicie  tym,  ze  zaprosiła  młodzież  do

gmachu  Urzędu  Marszałkowskiego.  Radny  podziękował  Pani  M.  Rutkowskiej-Krupce  za

zaproszenie i dodał, że młodzież wraz z  Nim w bardzo milej atmosferze spędziła czas. 

Piotr  Holc  –  Prezes  Stowarzyszenia  Przyjaciół  Wyrzyska  powiedział,  że  chciałby  podzielić  się

radością  w  imieniu  Towarzystwa  Przyjaciół  Wyrzyska  i  złożył  podziękowania  za  podjęcie

renowacji  figury  Chrystusa  Króla  oraz  za  przywracanie  pierwotnego  wyglądu  budynkowi,

w którym znajduje się Urząd Miejski, ponieważ są to wizytówki miasta i gminy. Dodał, że myśli,

iż w Ich gronie nikogo nie trzeba przekonywać o słuszności podjęcia tych decyzji, chociaż wie, że

są to rzeczy bardzo kosztowne. Od 10 lat czynili starania o renowację figury Chrystusa Króla. Były

to rozmowy ustne z władzami gminy. Wysyłali również pisma do Urzędu, co jest udokumentowane.
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W marcu  2019  r.  na  zebraniu  sprawozdawczym  członkowie  towarzystwa  zobowiązali  zarząd,

aby po raz kolejny wystąpili do władz gminy o renowację figury Chrystusa Króla. Tydzień po tym

zebraniu miał przyjemność razem z trójką innych osób na czele z posłem Marcinem Porzuckiem

udać się do Pani Burmistrz i porozmawiać o aktualnym stanie prac nad renowacją. Prezes TPW

podziękował Pani Burmistrz, pracownikom merytorycznym Urzędu i Wysokiej Radzie za podjęcie

działań,  które  są  bardzo  oczekiwane  nie  tylko  przez  członków  TPW  ale  przez  większość

mieszkańców miasta. 

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska  odnosząc się do słów M. Rutkowskiej-Krupki

odnośnie programu Szatnia  na  medal  wskazał,  że  w dniu dzisiejszym o godz.  16.00 podpisują

umowę na  dofinansowanie  w tym projekcie  szatni  w  Kościerzynie.  Burmistrz  podziękował  za

wsparcie w tej sprawie. Następnie Pan J. Wiśniewski poinformował, że pomagając przygotować

odpowiedz na interpelację dla radnego Stefana Wełniaka w kwestiach inwestycji,  które poruszył

Prezes  TPW  wskazał,  że  przejrzał  sobie  jeszcze  raz  całą  dokumentacje  i  historię  pomnika.

Pierwszym zadaniem, które powierzyła mu Pani Burmistrz był remont pomnika Chrystusa Króla.

Pierwotna koncepcja mówiła,  że to zadanie zostanie podzielone na dwie części:  pierwsza część

prześwietlenie i zbadanie konstrukcji wewnętrznej, stalowej pomnika, a drugi etap to podjęcie na

podstawie  badań  konkretnego  remontu.  Po  bardzo  długich  konsultacjach  doszli  do  wniosku,

że zostanie to wykonane w całości. Pani Burmistrz zaakceptowała pomysł, aby jeden wykonawca

zajął się obiema częściami. W związku z tym pierwotna kwota odpowiednio musiała się zwiększyć.

Ekspertyzę tegoż pomnika przygotowywała Pani dr Maria Rudy. Jedyny oferent, który się zgłosił

z ofertą na wykonanie renowacji jest to uczeń Pani Marii. Ten zbieg okoliczności powoduje, że są z

nią w stałym kontakcie i zadziałało to na korzyść tego przedsięwzięcia. Kontynuując Burmistrz

wskazał, że przyjrzał się cenom dotyczącym renowacji elewacji, gdyż wielokrotnie słyszał pytanie,

czy  tyle  powinno  to  kosztować.  Ze  zdumieniem  odkrył,  że  cenę,  która  uzyskali  w  tym

postępowaniu uzyskali niebywale niską. Roboty, które ta firma wykonuje w tej chwili w Warszawie

przeliczając  na  m2 jest  dziesięciokrotnie  wyższa  niż  cena  uzyskana przez  Nich.  Jest  to  dowód

racjonalności wydawania środków i ekonomiczności. 

Radny  Stefan  Wełniak  zwrócił  się  do  Prezesa  Towarzystwa  Przyjaciół  Wyrzyska  i  zwrócił  Mu

uwagę na pomnik przy ul. Bydgoskiej licząc, że On będzie miał większą siłę przebicia, gdyż On

mówi  o  nim  od  5  lat,  ponieważ  on  też  ma  swoją  wymowę,  gdyż  zginęli  tam wyrzyszczanie.

Następnie Pan S. Wełniak poprosił, aby Wyrzyska nie porównywać do Warszawy, którą przywołał

Pan  Burmistrz,  ponieważ  są  tam zupełnie  inne  zarobki  i  ceny.  Radny  dodał,  że  jeżeli  została

przygotowana dokumentacja, a trzeba dokładać kwoty np. do elewacji budynku Urzędu Miejskiego

– 150 tys. zł, czy pomnika Chrystusa Króla – 60 tys. zł to jest to dla Niego zastanawiające. Kończąc
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Pan  S.  Wełniak  wspomniał,  ze  w  grudniu  mówił  o  budżecie.  Dużo  zadań  zostało  z  budżetu

ściągniętych, gdyż nie starczyło środków. 

Przewodniczący obrad wskazał, że jest wiele racji, że pomnik na ul. Bydgoskiej wymaga remontu

i myśli, że w następnej kolejności się tym zajmą. 

Radny Piotr Radwański  powiedział, że na ostatniej sesji był poruszany temat wjazdów w Osieku

przy  budowie  drogi  wojewódzkiej.  Pani  Burmistrz  dała  wyczerpującą  odpowiedz,  natomiast

chciałby  się  dowiedzieć,  czy  Pani  Mirosława  Rutowska-Krupka  jest  zorientowana  w  temacie?

Następnie  radny  powiedział,  że  liczy  na  to,  że  w  2020  będzie  robiony  chodnik  do  Glesna,

gdyż porozumienie zostało spisane 5 lat temu i zbudowano na razie 300 m. 

Stefan Rymer – Radny Rady Powiatu  poinformował, że budżet konstruowany jest przez Zarząd,

a  przyjmuje  go  Rada.  Na  pewno  będzie  czynił  wszystko,  aby  zostały  ujęte  te  zadania,  które

przekazała Pani Burmistrz, natomiast za efekt nie może odpowiadać. 

Radny Stefan Wełniak wskazał, że Rada wystąpiła z apelem w sprawie rozwiązania problemu osób

będących  w  stanie  nietrzeźwym  z  terenu  Gminy  Wyrzysk,  natomiast  nie  dostali  wiążącej

odpowiedzi. Radny podziękował Przewodniczącemu za wystosowany apel. Radny dodał, że można

przeczytać,  iż  Piła  też  chce  zlikwidować  takie  miejsce  i  będzie  problem.  Osoby  nietrzeźwe

z Łobżenicy, Białośliwia, Miasteczka Krajeńskiego , Wysokiej są zwożone do szpitala i pracownicy

na oddziale wewnętrznym będą mieli z tym problem. Jeżeli jest to zadanie powiatu to trzeba coś

z tym zrobić. Radny poprosił, aby tym tematem się zająć.

Almuetaz  Bellah Nasrullah – Radny Rady Powiatu  powiedział,  że  osoby nietrzeźwe trafiają  do

szpitala w Wyrzysku i stanowią duży problem dla służby ochrony zdrowia i dla policji. Szpital pisał

do  gminy,  gmina  wystosowała  apel  do  powiatu  i  w  powiecie  trwają  analizy.  Posiadanie  izby

wytrzeźwień nie jest obowiązkiem ani gminy, ani powiatu. Chyba, że gmina ma więcej niż 50 tys.

mieszkańców. Do tego nie zalicza się żadna gmina w okolicy. Kończąc radny dodał, że będą o tym

rozmawiać i pracować w powiecie. 

O godz. 13:38 Przewodniczący obrad zarządził 12 minutową przerwę. 

O godz. 13:50 wznowiono obrady. 

Ad. 7 Wybór ławnika do Sądu Rejonowego w Chodzieży na kadencję 2020-2023.

1)  przedstawienie  opinii  o  kandydatach  na  ławnika  przez  przewodniczącego  zespołu

opiniującego,

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Zespołu Opiniującego o przedstawienie opinii o

kandydatach na ławnika. 
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Radny Piotr Radwański jako Przewodniczący Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławnika

powołanego uchwałą Nr XII/116/2019 Rady Miejskiej  w Wyrzysku z dnia 28 czerwca 2019 r.

poinformował,  że  po  przeprowadzonej  analizie  dokumentów  złożonych  przez  kandydatów  na

ławnika pod względem spełnienia wymagań określonych w ustawie z dnia 7 lipca 2001 r. prawo

o  ustroju  sądów  powszechnych  oraz  po  uzyskaniu  informacji  o  kandydatach  od  Komendanta

Wojewódzkiego  Policji  w  Poznaniu  wskazał,  że  zgłoszone  kandydatury  na  ławnika  do  sądu

Rejonowego w Chodzieży na kadencję  2020-2023 Pani  Danuty  Bogdańskiej  i  Pani  Darii  Zofii

Giese  spełniają  wymagania  ustawy,  którą  wcześniej  wskazał.  Następnie  Pan  P.  Radwański

przypomniał, że szczegółową opinię Zespołu z dnia 16 października 2019 w ww. zakresie radni

otrzymali drogą elektroniczną. 

Przewodniczący  Rady na  podstawie  §  51  ust.  1  Statutu  Gminy Wyrzysk zaproponował  sposób

głosowania tajnego w celu wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Chodzieży. Radny dokonuje

wyboru poprzez postawienie przy nazwisku każdego kandydata znaku „X” w kratce obok wyrazu

tak opowiadając się w ten sposób za wyborem lub w kratce za wyborem nie odpowiadając się w ten

sposób przeciwko wyborowi tego kandydata na ławnika.  

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie ustalonego sposobu glosowania. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

2) wybór komisji skrutacyjnej,

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie kandydatur do Komisji Skrutacyjnej. 

Radny Piotr Radwański  do komisji skrutacyjnej zgłosił następujące kandydatury: 

Andrzej Głąb, 

Piotr Banach,

Włodzimierz Michalski. 

Wyżej wymienieni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.
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Ireneusz  Subczyński  –  Radca  Prawny wskazał,  że  należałoby  wybrać  z  grona  rady  komisję,

natomiast to były tylko propozycję. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie zatwierdzenia składu komisji skrutacyjnej:

radni Andrej Głąb, Piotr Banach, Włodzimierz Michalski. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W  związku  z  powołaniem  komisji  skrutacyjnej  Przewodniczący  Rady  o  godz.  13.55  ogłosił

5  minutową  przerwę  w  obradach,  w  celu  umożliwienia  komisji  skrutacyjnej  przygotowanie

materiałów niezbędnych do przeprowadzenia wyborów.

Po  przerwie  Przewodniczący  Rady  zwrócił  się  do  Przewodniczącego  komisji  skrutacyjnej

o wyjaśnienie zasad głosowania.

3) przeprowadzenie tajnych wyborów,

Przewodniczący  komisji  skrutacyjnej,  Pan  Piotr  Banach  przedstawiając  zasady  głosowania

podkreślił,  że  dokonując  wyboru  ławnika  do  Sądu Rejonowego w Chodzieży  głosować  można

poprzez postawienie przy nazwisku każdego kandydata znaku ,,X” w kratce obok wyrazu ,,tak”

opowiadając się w ten sposób za wyborem, lub w kratce obok wyrazu ,,nie” opowiadając się w ten

sposób przeciwko wyborowi tego kandydata na ławnika.

Po przedstawieniu zasad głosowania, członkowie komisji skrutacyjnej przystąpili do rozdania kart

do głosowania.

Po rozdaniu kart do głosowania nastąpił akt głosowania, po czym radni umieścili karty z oddanymi

głosami do wcześniej sprawdzonej urny.

Po zakończeniu głosowania Przewodniczący Rady zarządził krótką przerwę na czas pracy Komisji

Skrutacyjnej, której zadaniem było dokonanie przeliczenia głosów oraz sporządzenie protokołów.

Po  przerwie  Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  odczytał  protokół  z  przeprowadzonych

wyborów na ławnika do Sądu Rejonowego w Chodzieży.

Protokół ten wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik nr 6  do protokołu.
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W konkluzji  cyt.  wyżej  protokołu  stwierdzono,  że  w  wyniku  tajnego  głosowania  na  ławnika

do Sądu Rejonowego w Chodzieży wybrano Panią Danutę Bogdańską.

4) uchwała w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Chodzieży na kadencję 2020-

2023.

Przewodniczący  Rady  podziękował  Komisji  Skrutacyjnej  za  wykonanie  powierzonych  jej

obowiązków, a następnie Wiceprzewodniczący Ryszard Sell odczytał uchwałę w sprawie wyboru

ławnika do Sądu Rejonowego w Chodzieży na kadencję 2020-2023

Uchwała Nr XV/143/2019 stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

W związku  z  wyczerpaniem przedmiotowego  zakresu  punktu  obrad  Przewodniczący  przystąpił

do realizacji kolejnego punktu.

Ad. 8. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2019 r.;

Przewodniczący Komisji prowadzący obrady w dniu 21 i 22 października br. przedstawili opinie

dot. projektu uchwały. 

Wobec  nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący Rady Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad

przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2019 r. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

Wyniki głosowania:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł 

Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz Aleksander Napierała, 

Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 13 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr XV/144/2019, która stanowi

załącznik nr 8 do protokołu.

2)zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata

2019-2031;
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Jacek  Wiśniewski  –  Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska wskazał,  że  projekt  niniejszej  uchwały  jest

konsekwencją podjętej przed chwilą uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2019 rok. 

Przewodniczący Komisji prowadzący obrady w dniu 21 i 22 października br. przedstawili opinie

dot. projektu uchwały. 

Wobec  nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący Rady Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad

przyjęciem  uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy

Wyrzysk na lata 2019-2031.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

Wyniki głosowania:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł 

Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz Aleksander Napierała, 

Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 13 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr XV/145/2019, która stanowi

załącznik nr 9 do protokołu.

3) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości;

Przewodniczący  Rady  poprosił  Skarbnika  Gminy  Panią  Teresę  Mikołajczak  o  przedstawienie

stawek podatku od nieruchomości zaproponowanych przez organ wykonawczy.

Teresa Mikołajczak – Skarbnik Gminy Wyrzysk odczytała poszczególne stawki. 

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska wskazał, że Pani Skarbnik przedstawiła liczby

bezwzględne, czyli stawki maksymalne i proponowane przez Panią Burmistrz. Radni są doskonale

zorientowani we wzrostach stawek, gdyż rozmowa podczas obrad komisji była rzeczowa i otwarta.

Wzrosty  stawek  są  przeróżne.  Pan  J.  Wiśniewski  wyjaśnił,  że  propozycja  Pani  Burmistrz

w większości przypadków to skorzystanie z możliwości uchwalenia stawki maksymalnej z uwagi

na informacje, które już posiadają. Wykonywanie ustawowych obowiązków przez gminę to również

zabezpieczenie finansowe wszystkich zadań, w związku z tym racjonalne wydaje się uchwalenie

zaproponowanych stawek, natomiast decyzja należy do Wysokiej Rady. 
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Radny  Łukasz  Napierała zapytał  Panią  Skarbnik  co  się  wydarzy  jeżeli  Wysoka  Rada  z  jakiś

względów nie podejmie tej uchwały?

Teresa  Mikołajczak  –  Skarbnik  Gminy  Wyrzysk odpowiedziała,  że  są  na  etapie  konstruowania

projektu  budżetu  i  na  pewno  będzie  problem  z  jego  spięciem.  Nie  ma  jeszcze  informacji

o planowanych kwotach dotacji jakie gmina otrzyma w 2020 r. wiadomo natomiast, że subwencja

oświatowa, która jest przydzielona jest mniejsza od tej, która była planowana na 2019 rok o prawie

380 tys. zł. Pani Skarbnik dodała, że będą również mniejsze udziały z w podatku dochodowym od

osób fizycznych.  Jeżeli  proponowane stawki nie  zostaną uchwalone trzeba będzie zrezygnować

z wielu rzeczy. 

Radny Łukasz Napierała złożył wniosek i wniósł poprawkę do projektu uwzględniającą przyjęcie

85%  podatku  od  stawki  maksymalnej  w  przypadku  osób  prawnych  oraz  osób  fizycznych

wszystkich stawek. 

Ireneusz Subczyński – Radca Prawny  wskazał, że Rada głosuje nad wysokością stawek. Stawka

musi  być określona nie  poprzez określenie  jej  procentowo, a wprost  dlatego powinna zawierać

konkretną stawkę.

Radny  Łukasz  Napierała  wskazał,  że  każdy  wniosek  merytoryczny  dotyczący  podatków  musi

zawierać zmiany proponowane na skutek tych stawek i Jego propozycja to przewiduje. Nie jest

określone, czy ma to być stawka procentowa, czy stawka nominalna. Porównując stawki uchwalone

w 2019 r. do stawek przewidzianych na 2020 r. i biorąc pod uwagę wzrost np. z 0,80 zł do 0,95 zł to

wydaje się to bardzo mało, natomiast sumarycznie jeżeli chodzi o osoby prawne wzrost ten wynosi

ponad 300 tys. zł w skali roku, natomiast jeżeli chodzi o osoby fizyczne to wzrost wynosi prawie

700 tys. zł.  Średnio dla osób fizycznych będzie to ponad 30%, średnio dla osób prowadzących

działalność  gospodarczą  około  10%.  W  związku  z  powyższym  radny  złożył  propozycję

przegłosowania poprawki, która wynosiłaby 85% stawki maksymalnej przewidzianej na 2020 r. 

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska odpowiedział, że zdaje sobie sprawę z wzrostów

i z tych kwot. Pani Skarbnik opracowała materiał, w którym zostało pokazane, co się wydarzy przy

uchwaleniu konkretnej stawki, natomiast nie wie, czy te materiały dotarły do radnego?

Radny Piotr Radwański zapytał ile zyskają przez tę podwyżkę?

Teresa Mikołajczak – Skarbnik Gminy Wyrzysk odpowiedziała, że w 2019 r. skutki udzielonych ulg

z tytułu obniżenia górnych stawek podatkowych od osób prawnych wyniosły 558 tys. zł, od osób

fizycznych 590 tys. zł. Jeżeli przegłosują stawki zaproponowane przez Panią Burmistrz skutki będą

wynosiły tylko 286 tys. zł i dotyczą obniżenia stawki za budowle związane z odprowadzeniem wód.

Jeżeli chodzi o podatek od nieruchomości osób prawnych jest to w granicach 300 tys, zł, od osób

fizycznych 640 tys. zł. 
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Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że przy propozycji radnego Łukasza

Napierały stawki byłyby niższe, aniżeli obecnie obowiązujące. 

Przewodniczący  rady zapytał,  czy  radny  Łukasz  Napierała  podtrzymuje  swoja  propozycję,

mimo  że  radca  prawny  jasno  określił  jakie  są  możliwości  jeśli  chodzi  o  głosowanie  nad

poszczególnymi stawkami. 

Radny Łukasz Napierała odpowiedział, że jest to Jego propozycja i ją podtrzymuje. 

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska dodał, że radny zapewne sobie też to przeliczył

i jest to 0,81 zł. 

Przewodniczący  Rady zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia  wniosku  radnego  Łukasza

Napierały, czyli obniżenia podatku do 85% maksymalnej stawki. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 4, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (4)

Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Łukasz Aleksander Napierała, Stefan Tomasz Wełniak

PRZECIW (11)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek 

Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

Przewodniczący Rady wyjaśnił, iż wniosek radnego Łukasza Napierały nie uzyskała większości 

głosów. 

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

Kontynuując  Przewodniczący  radny  powiedział,  że  zaczną  od  omawiania  stawek  podatku  od

nieruchomości od gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na

sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków od 1 m² powierzchni. Stawka na 2019

rok wynosiła 0,80 zł, a proponowana ma wynosić 0,95 zł.

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

powyższą stawką. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
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ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (11)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek 

Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

PRZECIW (4)

Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Łukasz Aleksander Napierała, Stefan Tomasz Wełniak.

Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do stawki podatku związanego podatku od gruntów pod

wodami  powierzchniowymi  stojącymi  lub  wodami  powierzchniowymi  płynącymi  jezior

i zbiorników sztucznych od 1 ha powierzchni. Stawka na 2019 rok wynosiła 4,70 zł, a proponowana

ma wynosić 4,80 zł.

W związku z powyższym Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym

zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

powyższą stawką. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł 

Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz Aleksander Napierała, 

Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

PRZECIW (1)

Stefan Tomasz Wełniak.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Beata Królik.

W dalszej kolejności Przewodniczący obrad przeszedł do omawiania stawki podatku od gruntów

pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego

przez  organizacje  pożytku  publicznego  od  1  m2 powierzchni  użytkowej.  Stawka  na  2019  rok

wynosiła 0,30 zł, a proponowana ma wynosić 0,50 zł.
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W związku z powyższym Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym

zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

powyższą stawką. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA:  11,  PRZECIW:  4,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:

ZA (11)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb,  Ryszard  Janusz  Janowiak,  Roman  Aleksander  Łuka,  Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek

Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

PRZECIW (4)

Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Łukasz Aleksander Napierała, Stefan Tomasz Wełniak.

Następnie Przewodniczący obrad  przeszedł  do omawiania stawki podatku od gruntów – obszar

rewitalizacji. Stawka na 2019 rok wynosiła 3,09 zł, a proponowana ma wynosić 3,15 zł.

W związku z powyższym Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym

zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

powyższą stawką. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł

Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz Aleksander Napierała,

Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

PRZECIW (1)

Stefan Tomasz Wełniak.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Beata Królik.
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Przewodniczący przeszedł do omawiania stawki podatku od budynków lub ich części mieszkalnych

od 1 m2 powierzchni użytkowej. Stawka na 2019 rok wynosiła 0,77 zł, a proponowana ma wynosić

0,81 zł.

W związku z powyższym Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym

zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

powyższą stawką. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (11)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek 

Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

PRZECIW (4)

Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Łukasz Aleksander Napierała, Stefan Tomasz Wełniak.

Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do omawiania stawki podatku od budynków lub ich

części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub

ich  części  zajętych  na  prowadzenie  działalności  gospodarczej  od  1  m2  powierzchni  użytkowej.

Stawka na 2019 rok wynosiła 20,24 zł, a proponowana ma wynosić 23,90 zł. 

Radny  Leszek  Matuszewski wskazał,  że  na  posiedzeniu  komisji  w  dniu  21  października  br.

zgłoszono propozycję stawki w wysokości 22,00 zł. W związku z powyższym Komisja Rolnictwa

i Ochrony Środowiska zarekomendowała stawkę 22,00 zł i głosowała następująco: 3 członków „za”

oraz  1  „wstrzymał  się”  od  głosu.  Natomiast  Komisja  Rewizyjna  głosowała  następująco:  „za”

stawką 22,00 zł opowiedziało się 2 członków komisji oraz 2 głosowało „przeciw”, natomiast „za”

stawką 23,90 zł głosowało 2 członków komisji i 2 głosowało „przeciw”.  

W związku z powyższym Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym

zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

stawką zaproponowaną przez Komisję Rolnictwa i Ochrony Środowiska tj. 22,00 zł. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
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ZA: 4, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (4)

Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Łukasz Aleksander Napierała, Stefan Tomasz Wełniak

PRZECIW (11)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek 

Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

Przewodniczący poinformował, że stawka 22,00 zł nie została zaakceptowana przez Wysoką Radę. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad stawką 23,90 zł. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (11)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek 

Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

PRZECIW (4)

Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Łukasz Aleksander Napierała, Stefan Tomasz Wełniak.

W dalszej części Przewodniczący Rady przeszedł do omawiania stawki podatku od budynków lub

ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym

materiałem siewnym od 1  m2  powierzchni  użytkowej.  Stawka  na  2019 rok  wynosiła  10,96  zł,

a proponowana ma wynosić 11,18 zł.

W związku z powyższym Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym

zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

powyższą stawką. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA:  13,  PRZECIW:  1,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz
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Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł

Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz Aleksander Napierała,

Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

PRZECIW (1)

Stefan Tomasz Wełniak.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Beata Królik.

Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do omawiania stawki  podatku od budynków lub ich

części związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych od 1 m2 powierzchni użytkowej. Stawka

na 2019 rok wynosiła 4,78 zł, a proponowana ma wynosić 4,87 zł.

W związku z powyższym Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym

zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

powyższą stawką. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne :

ZA (12)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł

Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Piotr  Wiesław Radwański,

Ryszard Grzegorz Sell.

PRZECIW (3)

Beata Królik, Łukasz Aleksander Napierała, Stefan Tomasz Wełniak. 

Przewodniczący  Rady  przeszedł  do  omawiania  stawki  podatku  od  budynków  lub  ich  części

pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego

przez  organizacje  pożytku  publicznego  od  1  m2  powierzchni  użytkowej.  Stawka  na  2019  rok

wynosiła 5,56 zł, a proponowana ma wynosić 8,05 zł.

W związku z powyższym Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym

zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

powyższą stawką. 
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W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (11)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb,  Ryszard  Janusz  Janowiak,  Roman  Aleksander  Łuka,  Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek

Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

PRZECIW (4)

Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Łukasz Aleksander Napierała, Stefan Tomasz Wełniak.

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady przeszedł do omawiania podatku od budowli lub ich

części związanych ze zbiorowym zaopatrzeniem w wodę i zbiorowym odprowadzeniem ścieków.

Stawka 0,50% obowiązywała w 2019 r. Na 2020 r. również zaproponowano stawkę w wysokości

0,50%.

W związku z powyższym Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym

zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

powyższą stawką. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł 

Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz Aleksander Napierała, 

Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak.

Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do omawiania podatku od budowli pozostałych. Stawka 

2% obowiązywała w 2019 r. Na 2020 r. również zaproponowano stawkę w wysokości 2%. 

W związku z powyższym Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym

zakresie?
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Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

powyższą stawką. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Kończąc Przewodniczący zarządził głosowanie odnośnie podjęcia uchwały w sprawie określenia

wysokości stawek podatku od nieruchomości z przegłosowanymi wysokościami.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (11)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb,  Ryszard  Janusz  Janowiak,  Roman  Aleksander  Łuka,  Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek

Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

PRZECIW (3)

Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Łukasz Aleksander Napierała.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 11 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr XV/146/2019, która stanowi

załącznik nr 10 do protokołu.

4) wprowadzenia opłaty od posiadania psów, ustalenia wysokości i sposobu jej poboru.

Przewodniczący Komisji prowadzący obrady w dniu 21 i 22 października br. przedstawili opinie

dot. projektu uchwały. 

Radny Stefan Wełniak zapytał, jak procentowo wygląda ilość osób, które zgłosiły posiadanie psów

w stosunku do osób uiszczających opłaty? 

Teresa Mikołajczak – Skarbnik Gminy Wyrzysk poinformowała, że może udzielić odpowiedzi na

piśmie. 
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Wobec  nie  podjęcia  dalszej  dyskusji  w  powyższym  zakresie,  Przewodniczący  przystąpił  do

głosowania nad zaproponowaną stawką w wysokości 50,00 zł.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr XV/147/2019, która stanowi

załącznik nr 11 do protokołu.

5) opłaty targowej;

Przewodniczący Komisji prowadzący obrady w dniu 21 i 22 października br. przedstawili opinie

dot. projektu uchwały. 

Przewodniczący  Rady  przeszedł  do  omawiania  podatku  opłaty  targowej  przy  sprzedaży  na

wyznaczonym targowisku miejskim ze straganu, stoiska, samochodu i platformy na stanowiskach

oznakowanych na każdej  zajętej  kwaterze do 16 m2.  Stawka na 2019 rok wynosiła  30,00 zł,  a

proponowana ma wynosić 35,00 zł.

W związku z powyższym Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym

zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

powyższą stawką. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (11)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb,  Ryszard  Janusz  Janowiak,  Roman  Aleksander  Łuka,  Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek

Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

PRZECIW (4)

Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Łukasz Aleksander Napierała, Stefan Tomasz Wełniak.
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Następnie Przewodniczący przeszedł do omawiania  podatku opłaty targowej przy sprzedaży na

wyznaczonym targowisku miejskim ze straganu, stoiska, samochodu i platformy na stanowiskach

oznakowanych  zajętych  do  16  m2  powierzchni.  Stawka  na  2019  rok  wynosiła  18,00  zł,

a proponowana ma wynosić 20,00 zł.

W związku z powyższym Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym

zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

powyższą stawką. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Przewodniczący przeszedł do omawiania podatku opłaty targowej przy sprzedaży na wyznaczonym

targowisku miejskim ze straganu, stoiska, samochodu i platformy na stanowiskach oznakowanych

zajętych za każdą dodatkową rozpoczętą powierzchnię do 4 m2  .  Stawka na 2019 rok wynosiła

5,00 zł, a proponowana ma wynosić 6,00 zł.

Przewodniczący przystąpił do głosowania nad powyższą stawką. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do omawiania podatku opłaty targowej przy sprzedaży

na wyznaczonym targowisku miejskim obnośnej z ręki lub kosza kwiatów, runa leśnego i płodów

rolno-spożywczych. Stawka na 2019 rok wynosiła 8,00 zł, a proponowana ma wynosić 10,00 zł.
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W związku z powyższym Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym

zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

powyższą stawką. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Stefan Tomasz Wełniak.

W dalszej  części  Przewodniczący Rady przeszedł do omawiania  podatku opłaty targowej przy

sprzedaży  poza  wyznaczonym  targowisku  miejskim  w  mieście  i  na  terenach  wiejskich  na

powierzchni do 2 m2. Stawka na 2019 rok wynosiła 12,00 zł, a proponowana ma wynosić 15,00 zł.

Radny  Leszek  Matuszewski poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  komisji  w  dniu

21 października br. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska zarekomendowała stawkę 25,00 zł

i głosowała następująco: „za” 3 członków komisji oraz 1 „przeciw”. 

Przewodniczący obrad zwrócił się do radcy prawnego i zapytał, czy jeżeli poddałby pod głosowanie

wysokość stawki 15,00 zł,  czy byłby to  wniosek najdalej  idący,  czy należy przegłosować obie

propozycje?

Ireneusz Subczyński – Radca Prawny odpowiedział, że należałoby głosować nad poszczególnymi

stawkami. 

W związku z powyższym Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym

zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

stawką zaproponowaną przez Burmistrza Wyrzyska w wysokości 15,00 zł. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (14)
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Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

PRZECIW (1)

Stefan Tomasz Wełniak.

Następnie  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  na  stawką  zaproponowaną  przez  Komisje

Rolnictwa i Ochrony Środowiska w wysokości 25,00 zł. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 0, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

PRZECIW (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Stefan Tomasz Wełniak.

Kontynuując Przewodniczący przeszedł do omówienia stawki za każdy kolejny rozpoczęty 1 m2

powierzchni.  Stawka na 2019 rok wynosiła  2,00 zł.  Propozycją jest,  aby stawka pozostała  bez

zmian. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander  Napierała,  Piotr  Wiesław  Radwański,  Ryszard  Grzegorz  Sell.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Stefan Tomasz Wełniak.
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Następnie Przewodniczący przeszedł do omawiania podatku opłaty targowej przy sprzedaży poza

wyznaczonym targowisku miejskim obnośnej  z ręki  lub kosza kwiatów, runa leśnego i  płodów

rolno-spożywczych. Stawka na 2019 rok wynosiła 8,00 zł, a proponowana ma wynosić 10,00 zł.

W związku z powyższym Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym

zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

zaproponowana stawką. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Stefan Tomasz Wełniak.

Kończąc Przewodniczący Rady zarządził głosowanie dotyczące podjęcia uchwały w sprawie opłaty

targowej z przegłosowanymi stawkami. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (12)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski,

Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard 

Grzegorz Sell.

PRZECIW (3)

Mateusz Karol Jaremko, Łukasz Aleksander Napierała, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 12 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr XV/148/2019, która stanowi

załącznik nr 12 do protokołu.

6) ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych;
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Przewodniczący Rady poinformował, że Burmistrz Wyrzyska zaproponowała stawki podatku od

środków transportowych zgodnie ze współczynnikiem inflacji 2,5%. 

Przewodniczący Komisji prowadzący obrady w dniu 21 i 22 października br. przedstawili opinie

dot. projektu uchwały. 

W związku z powyższym Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym

zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

zaproponowana stawką. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr XV/149/2019, która stanowi

załącznik nr 13 do protokołu.

7) przyznania środków z funduszu sołeckiego, na rok budżetowy 2020;

Przewodniczący Komisji prowadzący obrady w dniu 21 i 22 października br. przedstawili opinie

dot. projektu uchwały. 

W związku z powyższym Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym

zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

zaproponowana stawką. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 
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Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr XV/150/2019, która stanowi

załącznik nr 14 do protokołu.

8)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 rok;

Przewodniczący Komisji prowadzący obrady w dniu 21 i 22 października br. przedstawili opinie

dot. projektu uchwały. 

W związku z powyższym Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym

zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

zaproponowana stawką. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr XV/151/2019, która stanowi

załącznik nr 15 do protokołu.

Ad 9. Apel  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  w  sprawie  zapewnienia  odpowiedniej  opieki

medycznej dla mieszkańców Gminy Wyrzysk. 

Przewodniczący Rady poinformował, że przedmiotowy apel został odczytany w pkt. 6.

W związku z nie podjęciem dyskusji Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz
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Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności  15 radnych  -  15 głosami ,,za”  Rada podjęła  Apel  Rady Miejskiej  w Wyrzysku

w  sprawie  zapewnienia  odpowiedniej  opieki  medycznej  dla  mieszkańców  Gminy  Wyrzysk,

który stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Ad.  10  Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

 Dyskusji nie podjęto.         

Ad. 11 Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządu Osiedli. 

 Dyskusji nie podjęto.         

Ad. 12 Wolne głosy.

Radny Stefan Wełniak  zapytał co dalej z halą w Osieku na stadionie? W poprzedniej Radzie był

postawiony  wniosek  przez  radnego.  Wniosek  przeszedł  ale  nic  w  tym kierunku  nie  zrobiono.

Następnie radny zapytał  o  sprawę chóru,  ponieważ ostatnio nie  występuje jako Wyrzyski  Chór

Męski,  a  jako  Polski  Chór  Męski.  Kontynuując  radny  zapytał  co  się  dzieje  z  chórem  Halka,

gdyż wie, że istniał i do dnia dzisiejszego nie ma żadnych informacji na ten temat. Pan S. Wełniak

poinformował, że na posiedzeniu komisji rozmawiali na temat PSZOK-u i od radnego, który jest

przedstawicielem w Związku otrzymali informacje na temat PSZOK-u. Mieszkańcy na zimę będą

robili porządki i dobrze by było zorganizować do końca roku zbiórkę odpadów wielogabarytowych,

aby uniknąć wywozu odpadów do lasów.

Jacek  Wiśniewski  –  Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska odnosząc  się  do  hali  sportowej  w  Osieku

powiedział,  że  jest  zainteresowanie  i  w związku z  tym będzie ogłaszany przetarg na sprzedaż.

Odnosząc się do chóru Pan Jacek Wiśniewski poinformował,  że 30 września Pan Piotr  Jańczak

złożył na ręce Pani Dyrektor MGOK w Wyrzysku rezygnację z prowadzenia Wyrzyskiego Chóru

Męskiego z deklaracją prowadzenia Międzyszkolnego Chóru Canto. 4 października zaproponował

zmianę umowy na 1/5 etatu w celu prowadzenia Międzyszkolnego Chóru Canto z zachowaniem

dotychczasowego wynagrodzenia.  Pani  Dyrektor  nie  przyjęła  takiej  propozycji  i  zaproponowała

nowe  warunki  zatrudnienia.  Do  dzisiaj  nie  ma  w  tej  sprawie  odpowiedzi.  Pan  Piotr  Jańczak

ma  umowę  o  pracę  z  zachowanie  trzymiesięcznego  okresu  wypowiedzenia.  Złożył  pismo
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30 września i nie ma na razie odpowiedzi na pismo Pani Dyrektor, w związku z tym wygląda na to,

że  formalnie  dyrygentem będzie  do  końca  roku kalendarzowego.  Zależy  jak  ta  korespondencja

będzie się nadal odbywała. W międzyczasie w związku z rezygnacją Pana Piotra Jańczaka Pani

Dyrektor jest zobowiązana i czyni takie wysiłki, aby zapewnić Wyrzyskiemu Chórowi Męskiemu

dyrygenta i wie, że takie rozmowy się już toczą. Z doniesień medialnych można się dowiedzieć,

że powstał  nowy chór,  z  tymi samymi członkami ale  formalnie  nie  jest  to  już chór  działający

przy MGOK w Wyrzysku. Nie wiadomo jaki jest jego status prawny. Widzą, że chór działa, działają

ci sami członkowie. Pani Dyrektor jest na sali więc jeśli radni będą potrzebowali szczegółowych

informacji  to  ich  udzieli,  natomiast  kluczowym  pytaniem  jest,  czy  po  rezygnacji  Pana  Piotra

Jańczaka Wyrzyski Chór Męski działający w strukturach MGOK w Wyrzysku nadal będzie działał.

Będzie  to  zależało  od  samych członków tego chóru.  Odnosząc  się  do  tematu  mobilnej  zbiórki

odpadów Pan Burmistrz poinformował, że od jakiegoś czasu zabiegają, aby ją przeprowadzono.

Około miesiąc wstecz rozmawiał z Panią Anna Kubich, która tą sprawą się zajmowała. Na razie nie

ma efektu. Trochę tempo sprawy się przeciąga ze względu na ewentualne uruchomienie PSZOK-u.

Kończąc Pan J. Wiśniewski dodał, że chór Halka było to stowarzyszenie. Być może formalnie jest

zarejestrowane, natomiast z tego co wie nie działa w ogóle ze względu na brak chętnych. Ponadto

Halka nie działała przy MGOK w Wyrzysku. 

Magdalena  Smełsz  –  Dyrektor  MGOK  w  Wyrzysku poinformowała,  że  Chór  Halka  działał

przy  MGOK.  Zostało  to  przekazane  za  poprzedniego  Dyrektora  i  utrzymywali  by  tenże  chór,

natomiast dochodziły Ją słuchy, że Pani prowadząca nie przychodziła na spotkania i Panie czekały.

Było to również przyczyną tego dlaczego ludzie zaczęli odchodzić z chóru. Dla 5 osób opłacanie

instruktora  było  nie  opłacalne.  W związku  z  tym zaproponowała,  że  Panie  mogą  przejść  pod

Osieczanki i Panią Danutę Błażejczak albo przyjść na przesłuchania do Pana Piotra Jańczaka. 

Radny Piotr Banach poinformował, że w dniu dzisiejszym rozmawiał z Panią Prezes i dowiedział

się, że Związek czeka na protokoły od Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego i wtedy

będą wiedzieli jak sytuacja dalej się rozwinie. 

Radny Łukasz Napierała zapytał, czy Pani Dyrektor podjęła jakieś kroki i działania, aby Pana Piotra

zatrzymać oraz jeżeli nie jest to tajemnicą jakie są powody rezygnacji. 

Magdalena Smełsz – Dyrektor MGOK w Wyrzysku odpowiedziała, że rozmawiała z Panem Piotrem.

Pan Piotr zakładając swój chór pewnie nie ma czasu, aby prowadzić Wyrzyski Chór Męski. Jako

przyczynę rezygnacji podał namiar obowiązków. Następnie Pani Dyrektor powiedziała, że chodziło

o  wideoklipy,  które  zostały  nagrane  ze  środków  publicznych  i  te  prawa  należą  się  MGOK,

natomiast Pan Piotr myślał inaczej. 
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Przewodniczący  Rady wskazał,  że  są  to  sprawy personalne  i  poprosił,  aby na forum Rady nie

wymieniali takich rzeczy. 

Jacek  Wiśniewski  –  Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska powiedział,  że  Wysoka  Rada  podjęła

większością  głosów  uchwałę  w  sprawie  podjęcia  propozycji  Pani  Burmistrz  i  chciałby  za  to

podziękować. Budżet przyszłoroczny będzie trudny ale ta uchwała daje szansę na to, że uda Im się

ten budżet spiąć i daje szansę na rozwój. Przyjmując stawki maksymalne, że wiedzą, że dzięi temu

nie będą mieli obniżonej subwencji z pełnymi konsekwencjami dla płatników, bo wszyscy sobie

zdają sprawę, że te wzrosty spowodowane przyjęciem uchwały nie będą łatwymi wzrostami dla

wielu osób, natomiast jeżeli tworzą wspólnotę ponad 14 tys. mieszkańców to dzięki tej uchwale ta

wspólnota może liczyć na niektóre wcześniej zaplanowane zadania i na ich realizację. 

Radny  Ryszard  Sell odczytał  pismo  od  Senatora  Mieczysława  Augustyna  skierowane  do

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wyrzysku.

Ad. 13 .Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych za rok 2018 (część niejawna

sesji):

Przewodniczący Rady poinformował,  że jest  to  część niejawna sesji.  W związku z powyższym

podziękował  wszystkim  obecnym  za  udział  w  sesji  i  poprosił  o  wyłączenie  urządzeń

elektronicznych. 

1) informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach przez: zastępcę burmistrza, skarbnika

gminy,  sekretarza,  kierowników  jednostek  organizacyjnych  gminy,  osoby  zarządzające

gminnymi osobami prawnymi  oraz  osoby  wydające  decyzje  administracyjne  w  imieniu

burmistrza,  

2) informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wyrzysku dot. oświadczeń majątkowych

radnych,

3)  informacja  Wojewody  Wielkopolskiego  dot.  złożonych  oświadczeń  przez  Burmistrza  i

Przewodniczącego Rady,

4) informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego w Pile dot. oświadczeń majątkowych za 2018

rok złożonych Burmistrzowi oraz Przewodniczącemu Rady –  część niejawna sesji zgodnie z

art. 294 § 4 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. - Ordynacja podatkowa  (Dz.U. z 2019 r., poz.

900 z późn. zm.).

13. Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie 16:10 Przewodniczący Rady

zamknął XV sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku.
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Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu, na podstawie zapisu magnetofonowego.

Protokół sporządziła:
Angelika Karowska   
podinsp. ds. obsługi rady gminy       
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